
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi, 24 august, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare din data de 24 august 2023,

a Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 946/2023

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna Velici Delia,
secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali, în funcție.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 349/2023 preşedinte de şedinţă este dna

consilier Sîrbu Cristina Maria.
Ședința se desfășoară online.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Ordinea de zi a fost suplimentat cu un proiect de hotărâre:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

- Supun la vot ordinea de zi suplimentată:
- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului Petroşani;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Am văzut că se alocă bani pentru un studiu de fezabilitate pentru o linie de transport pe cablu între

Maleia și Alpina. Vreau să întreb: Ne-am gândit deja la niște locații ca punct de plecare respectiv punct de
sosire?

DL PRIMAR:
- Este vorba de Studiu de fezabilitate pentru înlocuirea telescaunului vechi cu o instalație tip telegondolă pe

care ne gândim să o realizăm pe fonduri europene.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Și va avea același traseu ca cel vechi?

DL PRIMAR:
- Același traseu.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 363/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:



2. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului Instituțiilor Publice și Activităților Finanțate
Integral sau Parțial din Venituri Proprii al Municipiului Petroșani;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?
- Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 364/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
3. Proiect de hotărâre pentru modificarea art 1, alin. 1 al HCL nr. 178/2021 privind aprobarea

contravalorii biletelor de intrare la meciurile echipei de fotbal CSM Jiul Petroșani organizate pe stadionul
Petre Libardi;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Eu am o curiozitate. Am văzut că doar se mărește prețul de la 5 lei la 10 lei și nu se face nici o

referire la abonamente. Ele rămân tot 100 lei/lună. De de nu s-a luat în calcul și majorarea abonamentului? Sau se
dorește stimularea abonamentului? Care este strategia, cum s-a gândit treaba aceasta?

DNA PREDA:
- Da, ne-am gândit la stimularea abonamentelor, să vedem care este impactul noilor tarife la bilete.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Dar acum cam câte abonamente avem?

DNA PREDA:
- Nu prea am vândut abonamente.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 365/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
4. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului municipiului

Petroșani în Adunarea Generală a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Sistemul Integrat de
Gestionare a Deşeurilor Județul Hunedoara”;

- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL CONSILIER SÎRBU:
- Aici vreau să întreb: Contractul cadru se modifică în fiecare an?

DL PREDA:
- Nu se modifică anual. Aici sunt niște modificări ale ANRSC -ului. O parte din aceste modificări au fost

puse în aplicare acum 2 ani când s-a aprobat majorarea de tarife. Problema este că nu există la ora actuală o
justificare concretă pentru majorarea cu 40% a acestor tarife.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Da, așa este, tarifele cresc foarte mult și unele sunt chiar nejustificate.

DL PREDA:
- O justificare este și redevența care după noile reguli ale ANRSC-ului operatorul trebuie să o plătească

către Consiliul județean. Primăria Petroșani și Primăria Lupeni din câte știu eu, se judecă cu ei pentru această
redevență.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:



- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 366/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de finanțare a proiectului "Investiții în sisteme

informatice și în infrastructura digitală din cadrul Spitalului de Urgență Petroșani prin PNRR,
Componenta C7 – Transformare digitală I3. Realizarea sistemului de eHealth și telemedicină; Investiția
specifică: I3.3 - Investiții în sistemele informatice și în infrastructura digitală a unităților sanitare publice;
COD APEL MS - 733 și a Acordului de parteneriat.

-Dacă aveţi discuţii, amendamente, dacă nu, vă rog să ni se explice detaliat raportul la acest proiect.

DL VASILESCU:
- Este vorba de îmbunătățirea sistemului informatic al spitalului, îmbunătățirea sistemului de securitate

cibernetică și înlocuirea unei mari părți din infrastructura de calculatoare, servere. La fel pentru sisteme de
telemedicină.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Aici intră și accesul gratuit al pacienților la wi-fi?

DL VASILESCU:
- Accesul gratuit al pacienților la wi-fi este realizat prin sistemul implementat de primărie și care într-adevăr

la ora actuală nu mai funcționează.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Rugămintea mea este ,dacă nu este un deranj mare să informați pacienții de acest sistem și parolă la wi-fi.

Sunt mulți pacienți care nu știu acest lucru, că este accesul liber.

DL CONSILIER SÎRBU:
- Aceste modernizări includ și modernizarea site-ului.

DL VASILESCU:
- Modernizarea site-ului se face ori de câte ori este nevoie.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 19 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 367/2023.

DNA CONSILIER SÎRBU CRISTINA MARIA:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local, convocată de

îndată pentru data de 24 august 2023.

Petroşani, 24 august 2023

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
SÎRBU CRISTINA MARIA

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI
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